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وزیر فرهنگ و ارشاد می گوید 
ضروری است دستگاه های فرهنگی 
و  فرهنگ  سازمان  ویژه  به  و 
ارتباطات اسلامی در تعامل فرهنگی 
با کشورهای مختلف و به ویژه برای 
ایرانیان مقیم خارج از کشور با 
استفاده از ظرفیت های موجود، 
فعالیت جدی تری را دنبال کنند.

یکصد و پنجاهمین نشست شورای 
عالی سازمان فرهنگ و ارتباطات 
اسلامی به ریاست وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی و رئیس شورای عالی 
و با حضور ریاست سازمان فرهنگ 
و ارتباطات اسلامی و اعضای شورا 
در محل این سازمان برگزار شد.در 

ابتدای این نشست، محمدمهدی 
اسماعیلی ضمن تقدیر از اقدامات 
و فعالیت های تحولی در سازمان 
و توجه به اعزام نیروهای کارآمد، 
مسلط به حوزه مأموریت، جوان و 
انقلابی گفت: سازمان فرهنگ و 
ارتباطات اسلامی بر اساس منویات 
مقام معظم رهبری)مدظله العالی( 
مهم  نقش  بالادستی،  اسناد  و 
قرارگاه فرهنگی فعالیت های نظام 
در خارج از کشور را برعهده دارد و 
ضروری است تا گام ها و برنامه های 
پیش بینی  شده در راستای تحقق 
اجرایی  و  طراحی  جایگاه  این 
شود و ظرفیت های داخلی نیز در 

مجموعه ها و نهادهای مختلف و 
شود.وزیر  کارگیری  به  متنوع 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در ادامه به 
ضرورت خدمت رسانی فرهنگی به 
ایرانیان مقیم خارج از کشور اشاره 
و تصریح کرد: جمهوری اسلامی 
امروز در کنار تحریم ها  ایران، 
و توطئه های مختلف دشمن در 
سطح منطقه ای و بین المللی، با 
جنگ ترکیبی دشمن در سطح 
گسترده که ناامید کردن مردم و 
تلاش برای جلوگیری از توسعه و 
پیشرفت ایران اسلامی در راستای 
حل مشکلات و رفع موانع را هدف 
قرار داده اند، مواجه است. ضروری 

است دستگاه های فرهنگی و به 
ویژه سازمان فرهنگ و ارتباطات 
با  فرهنگی  تعامل  در  اسلامی 
کشورهای مختلف و به ویژه برای 
ایرانیان مقیم خارج از کشور با 
استفاده از ظرفیت های موجود، 
فعالیت جدی تری را دنبال کنند.

در ادامه این جلسه، حجت الاسلام 
ایمانی پور رئیس سازمان فرهنگ 
و ارتباطات اسلامی نیز با اشاره به 
ضرورت های موجود، گزارش برخی 
اقدامات و فعالیت های سازمان را 
ارائه کرد و گفت: خوشبختانه در 
دوره جدید تلاش شده با تقویت 
جایگاه رایزنی های فرهنگی و در 
مختلف،  بخش های  با  همکاری 
تحولات محتوایی و شکلی طراحی و 
عملیاتی شود و این مهم با همکاری 
تمامی دستگاه ها و کنشگران غیر 
دولتی وبومی محقق خواهد شد.در 
ادامه این جلسه اعضا محترم در 
خصوص دستورات جلسه به بحث 
و تبادل نظر پرداختند و درباره 
فعالیت های فرهنگی بین المللی از 
جمله توسعه فعالیت های شورای 
عالی ایرانیان خارج از کشور، تقویت 
رایزنی های فرهنگی، هماهنگی 
در  فعال  فرهنگی  دستگاه های 
خارج از کشور با سازمان فرهنگ 
و ارتباطات اسلامی در مقابله با 
تروریسم رسانه ای و ...  گفت وگو 
تصویب  به  را  مواردی  و  کرده 

رساندند.

 خسرو  بامداد 
درگذشت

معتمدی برای سریال 
»گیل دخت« می خواند 

بیژن میرباقری: 
 تصمیمی برای اکران 

»ناطور« نداریم
بیژن میرباقری کارگردان فیلم سینمایی 
»ناطور« با تأکید بر اینکه فعلا تصمیمی برای 
اکران این فیلم ندارد از دلایل کم کاری خود در 
سال های اخیر گفت. بیژن میرباقری کارگردان 
سینما در گفت وگو با مهر درباره برنامه ریزی 
برای اکران فیلم سینمایی »ناطور« که به تازگی 
پروانه نمایش آن از سوی سازمان سینمایی 
صادر شده است، توضیح داد: در حال حاضر 
هیچ برنامه ای برای اکران این فیلم نداریم. با 
توجه به شرایط موجود، اکران هیچ یک از فیلم ها 
در سینماها با استقبال مواجه نشده است و 
فضای خوبی برای اکران فیلم جدید وجود 
ندارد. ان شاا... در فصل های آتی برای اکران 
این فیلم اقدام خواهیم کرد. وی با تأکید بر 
اینکه بعید است تا پایان امسال فرصت مناسبی 
برای اکران این فیلم فراهم بیاید، گفت: با توجه 
به ترافیکی که برای فیلم ها وجود دارد، ما هم 
تصمیمی برای اکران فیلم نداریم و برای فصل 
بعد صبر می کنیم. میرباقری درباره تولید 
»ناطور« در سکوت خبری هم گفت: ما فیلم 
را سال گذشته تولید کردیم و حدود ۶ ماه 
می شود که این فیلم در انتظار پروانه نمایش 
مانده بود. ما درباره این فرآیند اطلاع رسانی 
نکردیم که بتوانیم با مدارا پروانه نمایش فیلم 
خود را بگیریم. وی توضیح داد: »ناطور« یک 
فیلم تجربی در قالب یک ملودرام عاشقانه است 
که سال گذشته فرآیند تولید آن طی شده 
است. فیلم داستان عاشقانه ای را در یک جاده 
روایت می کند. هر چند فیلم تجربی است اما 
حتما برای تقاضای اکران عمومی آن هم اقدام 
خواهم کرد و باید ببینیم چقدر می توانیم در 
این بازار مسیر مناسبی برای عرضه این فیلم 
پیدا کنیم. میرباقری درباره کم کاری خود در 
حدفاصل ساخت فیلم »ربوده شده« در سال 
۹۴ تا فیلم »ناطور« هم گفت: در این مدت 
یک سریال را کارگردانی کردم، اما در فضای 
سرمایه گذاری و فیلمسازی در سینما شاهد 
یک اختلال هستیم. دوری ام از فیلمسازی 
در سینما خودخواسته نبود و مشکلات کاری 
باعث این ماجرا بود. فیلمسازان بسیاری برای 
فیلمنامه های خود اقدام می کنند که هیچکدام 
پروانه ساخت نمی گیرند و درباره آن ها هم 
اطلاع رسانی ای نمی شود. من هم در این سال ها 
یک فیلمنامه داشتم که پروانه ساخت برای آن 
صادر نشد. به تعبیر دیگر در این سال ها بیکار 
نبوده ام بلکه پروانه ساخت برایم صادر نشد، 
آن هم با وجود داشتن سرمایه گذار و باقی 

ملزومات. 

مدرس،  محقق،  بامداد  خسرو 
نویسنده و کارگردان پیشکسوت تئاتر 
صبح چهارشنبه ۱۸ آبان درگذشت. 
به گزارش روابط عمومی اداره کل 
بامداد  خسرو  نمایشی،  هنرهای 
محقق، مدرس، نویسنده و کارگردان 
پیشکسوت تئاتر صبح دیروز ۱۸ آبان 
در سن ۸۴ سالگی دارفانی را وداع 
گفت. نمایشنامه های »چاقو تیزکن«، 
»بدرود تا ابد«، »حسنک وزیر«، 
»منصور حلاج«، »دو زن« و »خسی 
در میعاد« بخشی از آثار این هنرمند 

در مقام نمایشنامه نویس است. 

با قطعی شدن زمان پخش سریال 
»گیل دخت«، محمد معتمدی، خواننده 
این سریال تلویزیونی شد. تیتراژ پایانی 
سریال »گیل دخت« که قرار است 
توسط محمد معتمدی خوانده شود، 
قطعه ای است به آهنگسازی مسعود 
سخاوت دوست و شعری که از سیدتقی 
سریال  است.  شده  تنظیم  سیدی 
»گیل دخت« که قرار بود از هفته پیش 
به روی آنتن برود، با تأخیر از این هفته 
پخش خواهد شد. فیلمنامه این سریال 
را مجید آسودگان به سفارش مرکز فیلم 
و سریال معاونت برون مرزی سازمان 
صداوسیما نوشته و نگارش آن حدود 

پنج سال زمان برده است. 

 تلاش برای ثبت جهانی دوتار تبری 
در یونسکو

سرپرست گروه موسیقی »آوای تبری« مازندران در تشریح 
تازه ترین فعالیت های خود از تلاش برای ثبت جهانی »دوتار 
تبری« در یونسکو و تدوین منظومه هایی از موسیقی مازندران 
سخن گفت. جلال محمدی نوازنده و از پژوهشگران موسیقی 
نواحی مازندران که طی سال های اخیر با گروه موسیقی 
»آوای تبری« کنسرت ها و برنامه های متعددی را پیش روی 
مخاطبان قرار داده در گفت وگو با مهر ضمن تشریح تازه ترین 
فعالیت های خود و گروه تبری توضیح داد: مدتی است 
به همراه تعدادی از کارشناسان حوزه موسیقی و دوستان 
پژوهشگرم مشغول تدوین و گردآوری مدارک کارشناسی 
برای ثبت دوتار تبری در فهرست جهانی یونسکو هستم که 
امیدوارم به نتیجه برسد. وی افزود: یکی از اولین اقداماتی 
که غیر از پژوهش های متعدد در این زمینه انجام گرفته، 
جمع آوری ۳ هزار و ۵۰۰ امضا در قالب یک کارزار و ارسال 
آن به وزارت میراث فرهنگی و گردشگری بود که بتوانیم در 
صورت تکمیل مدارک و تایید مراجع ذی ربط در این زمینه 
دوتار تبری را در سال ۲۰۲۴ به ثبت برسانیم. در این زمینه 
هم می دانیم کار بسیار سختی پیش رو داریم که امیدوارم به 
نتایج لازم دست پیدا کنیم. حتی اگر هم نتوانیم به موفقیت 
نهایی برسیم همین که بتوانیم به سهم خودمان موضوع دوتار 
نوازی تبری را به جهانیان بیشتر و موثرتر بشناسانیم اتفاق 
خوشایندی است. این پژوهشگر در تشریح دیگر فعالیت های 
موسیقایی خود بیان کرد: یکی دیگر از موضوعاتی که در این 
مدت روی آن تمرکز دارم، تدوین مجموعه اشعارم در حوزه 
موسیقی منطقه مازندران در قالب یک کتاب و همچنین 
گردآوری منظومه های عاشقانه منطقه مازندران است که 
امیدوارم با تنظیم های جدیدی که متناسب با موسیقی این 
منطقه انجام می دهد، بتوانم اثر متفاوتی را به علاقه مندان 
این حوزه موسیقایی تقدیم کنم. به عبارتی آنچه در حال 
انجام است تلاش برای معرفی منظومه های عاشقانه ای از 
موسیقی مازندران با زبان امروزی است که به اعتقاد من در 
این شرایط می تواند مورد توجه مردم قرار گیرد. سرپرست 
گروه موسیقی آوای تبری مازندران که طی سال های اخیر در 
پروژه های مختلف موسیقایی و تلویزیونی از جمله مجموعه 
»پایتخت« به آهنگسازی آریا عظیمی نژاد حضور فعالی 
داشته اند، در بخش دیگری از صحبت های خود به تولید بیش 
از ۲۰ قطعه صوتی و تصویری برگرفته از موسیقی منطقه 
مازندران اشاره کرد و گفت: در ایام کرونا که فعالان حوزه 
موسیقی مجالی برای تولید و اجرای اثر موسیقایی نداشتند 
تمام تلاشمان را انجام دادیم که در حوزه »تولید محتوا« 
بتوانیم دستاوردهایی داشته باشیم. در این زمینه هم موفق 
به تولید بیست قطعه موسیقایی و تصویری شدیم که آنها را 
به تناوب پخش کردیم و خوشبختانه با استقبال خوبی هم از 

سوی مخاطبان مواجه شد. 

بیـــن المـــلل
 

 
گـــزارش

ارتش جمهوری آذربایجان باردیگر 
آتش بس با ارمنستان را نقض کرد

وزارت دفاع ارمنستان اعلام کرد که ارتش جمهوری 
آذربایجان مواضع ارمنستان در بخش شرقی مرز بین 
دو کشور را هدف قرار داده است. به گزارش فارس، 
وزارت دفاع ارمنستان روز چهارشنبه گزارش داد که 
ارتش جمهوری آذربایجان شبانه روز گذشته مواضع 
ارمنستان در بخش شرقی مرز بین دو کشور را هدف 
قرار داده است. به نوشته خبرگزاری »پان آرمنیان« 
وزارت دفاع ارمنستان اعلام کرد که وضعیت خطوط 
مرزی صبح چهارشنبه نسبتا باثبات بود. وزارت دفاع 
ارمنستان ادعای باکو مبنی بر اینکه این نیروهای 
ارمنستانی بودند که سه شنبه شب به سمت مواضع 
این کشور تیراندازی کردند را رد کرد. در ادامه تنش 
مرزی بین جمهوری آذربایجان و ارمنستان طرفین 
روز دوشنبه نیز همدیگر را به نقض آتش بس متهم 
کردند. وزارت دفاع ارمنستان اعلام کرد که نیروهای 
مسلح باکو با سلاح های مختلف به سمت مواضع 
این کشور تیراندازی کردند. جنگ در قره باغ میان 
ارمنستان و جمهوری آذربایجان در سال ۲۰۲۰ بیش 
از ۶۵۰۰ کشته از نظامیان دو طرف در پی داشت که 
با توافقنامه ای تحت نظارت روسیه به طور نسبی پایان 
یافت و ارمنستان از ادعای خود برای تملک اراضی که 
از ده ها سال پیش در اختیار خود داشت، عقب نشینی 
کرد و روسیه نیز ۲۰۰۰ نیروی برای نظارت بر روند 
آتش بس به منطقه فرستاد. در جبهه دیپلماتیک 
نیز وزرای خارجه جمهوری آذربایجان و ارمنستان 
روز سه شنبه در شهر »واشنگتن دی سی« پایتخت 
آمریکا درباره معاهده صلح احتمالی دیدار و گفت وگو 
کردند. وزرای خارجه ارمنستان و جمهوری آذربایجان 
درباره موارد موجود در معاهده صلح احتمالی نظرات 
مشترک داشتند و اذعان کردند که طیفی از مسائل 
وجود دارد که باید به آنها رسیدگی شود. در بیانیه 
وزارت امور خارجه جمهوری آذربایجان در این زمینه 
آمده است: » هردو طرف بر تعهدات سران جمهوری 
آذربایجان و ارمنستان در دیدارهای خود در سوچی 
تاکید کردند.«»جیحون بایراموف« وزیر امور خارجه 
آذربایجان و »آرارات میرزویان« همتای ارمنستانی 
وی با ابراز قدردانی از میزبانی آمریکا توافق کردند 
مذاکرات خود را تسریع بخشند و نشست دیگری را 
دهفته های آینده برگزار کنند. »آنتونی بلینکن« وزیر 
خارجه آمریکا نیز حمایت ایالات متحده را از استقلال و 
تمامیت ارضی دو کشور اعلام کرد. در بیانیه وزارت امور 
خارجه آمریکا ادعا شده است: »گفت وگوی مستقیم 
بهترین راه برای رسیدن به صلح واقعی و پایدار است. 
ایالات متحده به عنوان یک دوست برای ارمنستان و 
جمهوری آذربایجان، متعهد به انجام هرکاری است 

که در توان دارد.«

سخنگوی کاخ کرملین:

نتیجهانتخاباتآمریکا،روابطبدباروسیهراتغییرنمیدهد

وزیر ارشاد: 

فعالیتجدیتریدربارهایرانیانمقیمخارجکشورصورتگیرد

کوتــــاه

سخنگوی کاخ کرملین با بیان اینکه روند روابط بد آمریکا 
و روسیه ادامه خواهد داشت، گفت نتایج انتخابات میان دوره 
کنگره نیز این وضعیت را تغییر نخواهد داد.به گزارش فارس، 
بعد از انتشار گزارش هایی مبنی بر احتمال قدرت گرفتن 
جمهوری خواهان در کنگره آمریکا با انتخابات میان دوره و 
متعاقب آن در انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴، کرملین 
اما این احتمال را رد کرد.»دیمیتری پسکوف« سخنگوی 
ریاست جمهوری روسیه امروز )چهارشنبه( در پاسخ به 
سوالی درباره احتمال تغییر روابط واشنگتن با مسکو بعد 
از انتخابات میان دوره کنگره آمریکا، گفت روند روابط بد 
ادامه خواهد داشت.به نوشته خبرگزاری »تاس«، پسکوف 
طی نشست خبری در کرملین توضیح داد: »روابط آمریکا 
و روسیه بد است و به همین منوال خواهد ماند، و نتایج 
انتخابات میان دوره ای کنگره هم آن را تغییر نخواهد داد«.

وی درباره ادعاهایی مبنی بر دخالت روسیه در انتخابات 
آمریکا با لحنی کنایه آمیز پاسخ داد: »ما در حال حاضر 

آنقدر به چنین اظهاراتی عادت کرده ایم که حتی دیگر 
متوجه مطرح شدن آنها نمی شویم«.سخنگوی کرملین 
با بیان اینکه هنوز برای گفت وگو با واشنگتن در مورد 
تمدید توافقنامه »نیو استارت« خیلی زود است، اظهار 
داشت: »اکنون روابط ما به یک مو رسیده است. نیازی به 
صحبت کردن درباره گفت وگو نیست. ولی فعلا نمی توان 
درباره حتی کوچکترین تماس در این زمینه صحبت کرد«.

پسکوف در واکنش به سوالی درباره حضور خود در منطقه 
»لوهانسک« بعد از الحاق به روسیه، ابراز امیدواری کرد که 
»ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور این کشور نیز قطعا روزی 
به منطقه دونباس می رود ولی فعلا در حال حاضر برنامه ای 
برای این کار نیست.امروز همچنین »آناتولی آنتونوف« 
سفیر روسیه در واشنگتن با بیان اینکه گفت وگوهای 
سیاسی و همکاری ها با آمریکا حتی در موضوعات مورد 
انتفاع دو طرف هم از بین رفته، گفت کارکنان سفارت 

روسیه نیز تهدید می شوند.

کره شمالی موشک بالستیک آزمایش کرد
ستاد مشترک نیروهای مسلح کره جنوبی اعلام کرد کره 
شمالی موشک بالستیک نامشخصی را به سمت دریای شرقی 
]ژاپن[ شلیک کرده است. به گزارش فارس، رسانه های محلی 
)چهارشنبه( از شلیک مجدد یک پرتابه قدرتمند توسط کره 
شمالی به سمت شرق خبر دادند. ستاد مشترک نیروهای مسلح 
کره جنوبی با انتشار بیانیه ای اعلام کرد پرتابه شلیک شده 
توسط کره شمالی، احتمالا موشک بالستیک بود. به نوشته 
خبرگزاری »یونهاپ«، گارد ساحلی ژاپن نیز با تایید این خبر 
گفت که کره شمالی موشک بالستیک نامشخصی را به سمت 
دریای شرقی ]ژاپن[ شلیک کرده است. ستاد مشترک نیروهای 
مسلح کره جنوبی دقایقی بعد توضیح داد که این موشک از نوع 
بالستیک کوتاه برد بود که از منطقه »سوک چون« در جنوب 
استان پیون گان پرتاب شده است. امروز همچنین ارتش کره 
جنوبی با ادعای کشف قطعاتی از موشک های شوروی سابق 
در محل سقوط موشک های شلیک شده توسط کره شمالی، 
مدعی شده بود که مسکو تأمین کننده قطعات موشک های 
پیونگ یانگ است. این ادعا در حالی است که آمریکا، به عنوان 
هدایت کننده اقدامات کره جنوبی، در روزهای اخیر ادعا می کند 
این کره شمالی است که موشک و تجهیزات نظامی به روسیه 
می فرستد. با این حال، ارتش کره شمالی طی بیانیه ای با اشاره 
به دروغگویی های آمریکا تاکید کرد که این کشور هرگز سلاح 
یا مهماتی به روسیه صادرات نکرده و هیچ برنامه ای هم برای 
انجام این کار ندارد. کره شمالی تاکنون در سال ۲۰۲۲ بالغ بر 
۳۳ پرتاب موشکی انجام داده است. کره شمالی تاکید کرده 
پرتاب ها ی موشکی خود را در پاسخ به تحریکات کره جنوبی و 

آمریکا به اجرا در آورده است. 

سفیر روسیه: 
  تعاملات سیاسی با آمریکا 

تقریبا فلج شده است
سفیر روسیه در واشنگتن با بیان اینکه گفت وگوهای سیاسی 
و همکاری ها با آمریکا حتی در موضوعات مورد انتفاع دو طرف 
هم از بین رفته، گفت کارکنان سفارت روسیه نیز تهدید 
می شوند. به گزارش فارس، »آناتولی آنتونوف« سفیر روسیه 
در آمریکا )چهارشنبه( گفت تعاملات سیاسی واشنگتن و 
مسکو تقریبا فلج شده است. آنتونوف در مصاحبه با خبرگزاری 
»اسپوتنیک«، توضیح داد: »گفت وگوهای سیاسی بین روسیه 
و ایالات متحده تقریبا فلج شده و همکاری های دوجانبه حتی 
در موضوعات مشترک نیز از بین رفته است.« وی با بیان اینکه 
طرف آمریکایی تماس هیات دیپلماتیک روسیه با نهادهای 
اجرایی این کشور را قطع کرده، اظهار داشت: »روسیه معتقد 
است که حفظ کانال های ارتباطی با ایالات متحده برای 
جلوگیری از تقابل با پیامدهای غیرقابل پیش بینی، مهم است.« 
این دیپلمات روس درباره دخالت های آمریکا در جنگ اوکراین 
تصریح کرد: »مرکز تصمیم گیری درباره سرنوشت اوکراین 
خارج از مرزهای این کشور است و این موضوع زمانی برملا شد 

که کی یف توافقات با روسیه را لغو کرد.« 

رهبر جمهوری خواهان مجلس نمایندگان آمریکا در 
یک سخنرانی، پیروزی زودهنگام حزب خود در انتخابات 
را اعلام کرد. به گزارش فارس، »کوین مک کارتی« رهبر 
جمهوری خواهان مجلس نمایندگان آمریکا روز چهارشنبه، 
حزب خود را پیروز انتخابات میان دوره ای این مجلس اعلام 
کرد. مک کارتی در یک سخنرانی گفت: »دو سال پیش که 
رهبر شدم، جمهوری خواهان کمتر از دویست کرسی در 
مجلس نمایندگان داشتند.« رهبر جمهوری خواهان مجلس 
نمایندگان آمریکا افزود: »امشب بر اساس دستاوردهای این 

دو سال برنامه آینده را تنظیم می کنیم و روشن است که ما 
مجلس نمایندگان را پس می گیریم.« او در ادامه به نتایج 
تعیین کننده انتخابات میان دوره ای در حوزه های حساس 
اشاره کرد و گفت: »در نیویورک ما شان پتریک مالونی را 
شکست دادیم. برای اولین بار ظرف ۴۰ سال گذشته ]در 
نیویورک[ دموکرات ها شکست خوردند.« در این سخنرانی 
که ساعات پایانی سه شنبه شب به وقت محلی انجام شده 
است، مک کارتی گفت: »بگذارید بگویم که حالا تا دیروقت 
بیدار مانده اید اما فردا صبح که بیدار شوید، ما اکثریت 

خواهیم بود و نانسی پلوسی اقلیت خواهد بود.« او همچنین 
وعده داد: »باک بنزین  شما را پر خواهیم کرد. خانواده هایتان 
را سیر خواهیم کرد و حقوقتان به جای کاهش، افزایش 
خواهد یافت. مسیر جدید به سوی ملتی باز خواهد شد که در 
امنیت باشد و از جوامع محافظت شود و به نیروهای مجری 
قانون احترام گذاشته شود و مجرمان محاکمه شوند.« تا 
ظهر روز چهارشنبه، جمهوری خواهان توانسته اند ۱۹۸ 
کرسی در مجلس نمایندگان آمریکا کسب کنند و در مقابل 

سهم دموکرات ها تا این لحظه ۱۶۸ کرسی است. 

اعلام   پیروزی  زودهنگام  جمهوری خواهان در انتخابات مجلس نمایندگان آمریکا

یک مقام ارشد وزارت امور خارجه روسیه 
گفت، مسکو هنوز تصمیم به موافقت با 
تمدید »توافق غلات« با اوکراین نگرفته 
است. به گزارش فارس، »آندری رودنکو«، 
معاون وزیر امور خارجه روسیه روز سه شنبه 
گفت، کرملین هنوز درباره اینکه توافق 
با میانجی گری ترکیه و سازمان ملل بر 
سر موضوع صادرات غلات را تمدید کند 
تصمیم قطعی نگرفته است. رودنکو بیان 
کرد: »ما هنوز زمان داریم. در حال بررسی 
هستیم که این توافق بعد از سرگیری 
مشارکت ما چطور اجرا شده است. ما نسبت 

به اجرای بخش مربوط به روسیه در این 
توافق بسیار ناراضی هستیم در حالی که 
سازمان ملل مسئولیت حل وفصل مسائل 
را بر عهده گرفته است.«روسیه و اوکراین 
در ۲۲ جولای توافقنامه های جداگانه ای 
را برای ایجاد کریدوری در دریای سیاه 
غلات  صادرات  مسیر  شدن  هموار  و 
از سه بندر اوکراین و همین طور انتقال 
محموله های کود و غلات روسیه امضا 
کردند. این توافق که بخشی از آن نیز به 
ایجاد یک نظام نظارت و بازرسی بر امنیت 
سفر کشتی های باری اختصاص پیدا کرد، 

چند روز دیگر در صورتی که تمدید نشود 
منقضی می شود. رودنکو تاکید کرد، مسکو 
هنوز در مورد بخش مربوط به محموله های 
کود و مواد غذایی روسیه در این توافق 
»پیشرفتی مشاهده نکرده است.« او تاکید 
کرد، مسکو در ضمن بررسی هایش برای 
موافقت با تمدید این توافق »همه فاکتورها 
هفته  گرفت.«یک  خواهد  نظر  در  را 
پیش روسیه اعلام کرد، توافق صادرات 
غلات با اوکراین، پس از چند روز تعلیق 
از سر گرفته شد. وزارت دفاع روسیه در 
بیانیه ای روز چهارشنبه هفته قبل اعلام 

کرد، پس از دریافت ضمانت های امنیتی از 
کی یف، مشارکت مسکو در توافق صادرات 
غلات ادامه پیدا کرده است. رودنکو در 
گفت وگو با خبرنگاران در بخش دیگری 
از صحبت هایش تاکید کرد، روسیه وارد 
مذاکرات با آمریکا بر سر موضوع اوکراین 
نشده است. این دیپلمات ارشد دولت 
روسیه با این وجود گفت، مسکو مشکلی با 
مذاکرات با کی یِف ندارد. رودنکو در پاسخ 
به این پرسش خبرنگاران که آیا واشنگتن 
و مسکو وارد گمانه زنی های دیپلماتیک بر 
سر اوکراین شده اند پاسخ داد: »خیر ما به 
این روند وارد نشده ایم.«این دیپلمات تاکید 
کرد، مسکو برای برگزاری مذاکرات »بدون 
پیش شرط« با اوکراین به جز این شرط 
مهم که »اوکراین حسن نیت نشان دهد« 

آماده است. 

معاون وزیر امور خارجه روسیه: 

هنوزتصمیمقطعیبرایتمدیدتوافقغلاتنگرفتهایم

نصرا... مدقالچی ـ دوبلور پیشکسوت کشورمان 
ـ پس از عمل جراحی قلب باز حال جسمی اش 
را مساعد توصیف کرد. این دوبلور شناخته شده 
در حالی که هنوز در بیمارستان بستری بود، در 
گفت وگویی با ایسنا شرایط جسمی اش را پس 
از عمل جراحی مساعد توصیف کرد و گفت: به 
تازگی از ناحیه دریچه آئورت قلب تحت عمل 
جراحی قرار گرفتم و اکنون خداراشکر حالم 
خوب است و فقط باید استراحت کنم. مدقالچی 

ضمن تشکر از افرادی که جویای حالش هستند، 
اظهار کرد: حدود ۱۵ روز است که در بیمارستان 
بستری هستم و به تازگی عمل قلب باز داشتم. 
با دستور پزشک معالجم به امید خدا چهارشنبه 
ـ ۱۸ آبان ماه ـ از بیمارستان مرخص می شوم 
ولی باید مدتی استراحت مطلق داشته باشم تا 
ان شاءا... حالم کاملا بهبود پیدا کند. به گزارش 
ایسنا، نصرا... مدقالچی متولد ۷ مهر ۱۳۲۳ تبریز 
از قدیمی ترین گویندگان کشورمان در حوزه 

دوبله است. از جمله آثار شاخص او می توان به 
گویندگی به جای مایکل آنکارا در نقش ابوسفیان 
در فیلم سینمایی »محمد رسول ا...« و دکلمه به 
یادماندنی آن شرلی اشاره کرد. عیسی مسیح، 
بینوایان، روزی روزگاری در غرب، فرار بزرگ، 
نابخشوده، نقاب زورو، افسانه های خزان، نوح، 
پدرخوانده، هیچکاک، گربه های اشرافی، آواتار 
و... از دیگر آثار مطرح نصرا... مدقالچی در عرصه 

گویندگی است. 

نصرا...مدقالچیدربیمارستان:حالمخوباست


